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Beste leden, 

Het is lang stil geweest binnen onze vereniging.  

Na de bestuurswisseling van maart 2020 en nu is er veel gebeurd. Bestuursleden zijn gekomen en 

weer vertrokken. Het bestuur bestaat nu al 3  jaar nog steeds uit slechts 2 leden (voorzitter + 

secretaris). Dit is te weinig volgens de statuten (minimaal 3 personen). 

De redactie is opgestapt zonder opvolging; er is daardoor geen Bulletin meer uitgekomen. Er zijn 

lidmaatschappen opgezegd en er zijn weer nieuwe leden bijgekomen. Er zijn tot nu toe ….(500?) 

leden ingeschreven.  Omdat de GBN nauwelijks activiteiten ontplooide is er geen contributie meer 

geïnd sinds jan. 2021. Het saldo op de bankrekeningen is onveranderd hoog. 

In 2021 en 2022 hebben nog bij de Sovon-dag de gierzwaluwen gepresenteerd. Maar in 2023 dus niet 

meer. Er was nog even sprake van een initiatief van Sovon en Vogelbescherming naar soort-verenigingen 

toe, maar hier is verder niets uitgekomen. 

De website verschaft veel informatie, maar is aan een update toe. Jaarlijks worden vele vragen via de 

website gesteld die of direct worden beantwoord, of doorgestuurd worden naar regionale 

vertegenwoordigers. 

Uit de enquête onder leden van oktober 2020 is gebleken dat er veel mensen belangstelling hebben 

voor gierzwaluwen in het algemeen, of voor lokale activiteiten. Maar voor landelijke activiteiten (en 

bestuur) was er nul-komma-nul animo vanuit de leden. 

 

Hoe is dat allemaal zo gekomen? 

 Landelijke verenigingen hebben het sowieso lastig met het vullen van besturen. Maar de slechte 

onderlinge relaties tussen de wisselende besturen en actieve personen daarbuiten (gedurende de 

hele looptijd van het bestaan van de vereniging) en de strenge leer wat betreft het ringen van 

gierzwaluwen en het openen van nestkasten zullen daar zeker aan bijgedragen hebben. 

 

Wat nu? 

Een vereniging zonder activiteiten en zonder actieve leden is geen vereniging. Er rest ons daarom 

niets anders dan de vereniging op te heffen. 

Er is al contact geweest met de Kamer van Koophandel over de procedure van het opheffen van een 

vereniging; in een ALV moet dat besluit worden genomen door leden en bestuur; de notulen worden 

vervolgens ondertekend naar de KvK gestuurd. 

We zullen de komende tijd contact opnemen met een notaris om de procedure voor het opheffen van 

de vereniging te starten. Er volgt dan een nieuwe nieuwsbrief met de aankondiging van de laatste 

ledenvergadering, tevens opheffingsvergadering en een financieel overzicht.  

Er zal ook een voorstel komen over waar het saldo van GBN terecht moet komen. 

Het bestuur van GBN, 

Rick Wortelboer (voorzitter) 

Margreet Bloemers (secretaris) 


